

Appointment of a new Chief Financial Officer

تعيين المدير المالي الجديد

Sohar Power Company SAOG advises the Muscat Securities Market and investors' community as following:

يسر شركة صحار للطاقة ش م ع ع إفادة سوق مسقط للاوراق المالية والمستثمرين الكرام بالتالي :

Mr. Khalifa Rashid Al Dheeb Al Kalbani has been appointed as Chief Financial Officer of the Company effective October 1, 2019.

تعيين الفاضل / خليفة بن راشد بن الذيب الكلباني المدير المالي للشركة اعتبارا من ١ أكتوبر ٢٠١٩.

Mr. Khalifa Al Kalbani holds a Bachelor's degree in Accounting and Finance from Manchester Metropolitan University, UK (1997).

الفاضل / خليفة الكلباني حاصل على شهادة البكالوريوس في المحاسبة والمالية من جامعة مانشستر متروبوليتان في المملكة المتحدة (١٩٩٧).

He has an extensive career for more than 22 years in various sectors in which he held senior executive positions for more than 16 years in 6 sectors both the public sector and private sector in oil & gas, refineries, petrochemicals, metal and postal & logistics services.

يمتلك الفاضل / خليفة الكلباني خبرة لأكثر من ٢٢ عامًا في مختلف القطاعات والتي شغل فيها مناصب تنفيذية عليا لأكثر من ١٦ عامًا في ٦ قطاعات شملت القطاع الحكومي والقطاع الخاص متمثلة في قطاعات النفط والغاز والمصافي والبتروكيماويات والمعادن والخدمات البريدية واللوجستية.

Prior to this he held a CFO position in Oman Polypropylene, Oman Aluminum, Oman Post and worked in other organizations, including ORPIC, Oman Aromatics, Oman Gas Company and Ministry of Commerce & Industry.

قبل ذلك، شغل منصب المدير المالي في شركة عمان بولي بروبيلين والشركة العمانية للألمنيوم وشركة بريد عمان كما عمل في مؤسسات أخرى، بما في ذلك الشركة العمانية للمصافي والبتروكيماويات (أوربك) والشركة العمانية للقطريات وشركة الغاز العمانية ووزارة التجارة والصناعة.

Thanking You,
For Sohar Power Company SAOG

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام
عن شركة صحار للطاقة ش م ع ع

Yaqoub Al Harthi
Chief Executive Officer

يعقوب الحارثي
الرئيس التنفيذي

